



二零一七年至一八年度學校通訊第六十四號  
2017-2018/School Circular no.64

敬啟者：

To the Parents/ Guardians

**第八屆家長教師會就職典禮暨會員大會**

**The 8<sup>th</sup> Inauguration Ceremony cum Annual General Meeting of the PTA**

第八屆家長教師會就職典禮暨會員大會將於二零一八年五月十八日(星期五)下午六時假本校禮堂舉行，流程包括新一屆家長執委就職及通過活動計劃及財政預算，期望各位能抽空出席，以進一步加強家校聯繫。

The 8<sup>th</sup> Inauguration Ceremony cum Annual General Meeting of the PTA is scheduled from 6:00p.m. on 18<sup>th</sup> May, 2018 (Friday) at School Hall. The Annual General Meeting will be held shortly after the ceremony, with the agenda of passing the annual plan and budget. To maintain and enhance the communication between the College and parents, your continual support to our PTA is indispensable.

請家長簽妥回條後，囑咐學生於五月九日交回班主任。

Please complete the reply slip and remind your child to return it to the class teacher on 9<sup>th</sup> May, 2018.

此致

貴家長/監護人

Thank you for your kind attention.

吳沛雄  
家長教師會主席啟  
Ng Pui Hung  
Chairperson  
Parent-Teacher Association

二零一八年五月二日  
2<sup>nd</sup> May, 2018

回條  
Reply Slip



有關學校通訊第六十四號「第八屆家長教師會就職典禮暨會員大會」事宜業已閱悉。

I have been clearly informed about the matters listed in School Circular no.64 "The 8<sup>th</sup> Inauguration Ceremony cum Annual General Meeting of the PTA".

請在適合的空格加上✓號：

Please tick "✓" the appropriate box:

本人會出席是次家長教師會就職典禮暨會員大會，共有\_\_\_\_\_位家長及\_\_\_\_\_位學生。  
I will attend the Inauguration Ceremony cum Annual General Meeting of the PTA. A total of \_\_\_\_\_ persons and \_\_\_\_\_ students in my family will join the event.

本人無暇出席是次家長教師會就職典禮暨會員大會。  
I will not attend the Inauguration Ceremony cum Annual General Meeting of the PTA.

此覆

家長教師會主席

To the chairperson,  
Parent-Teacher Association

學生姓名：\_\_\_\_\_

Student's name

班別：\_\_\_\_\_ ( )

Class

家長/監護人簽署：\_\_\_\_\_

Signature of Parent/ Guardian

二零一八年 月 日  
Date: \_\_\_\_\_